
Agent Boriniego: Powołanie jest ukoronowaniem sezonu
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Dziś możemy być tego pewni: Fabio Borini jest największym odkryciem

tego sezonu w Serie A. Napastnik Romy zagrał przecież pierwszy w

karierze sezon na włoskich boiskach i jako jedyny takowy debiutant trafił

do ścisłej kadry na Euro. Zadowolenia ze swojego podopiecznego nie krył

w wywiadzie dla calcionews24.com, jego agent, Marco De Marchi.

 

- To ukoronowanie znakomitego sezonu. Był to jeden z celów, które objął Fabio.

Dobrze pracował przez cały sezon, w taki sposób, aby Prandelli zdecydował się na

niego postawić. Dlatego jestem z niego bardzo zadowolony, gdyż jest chłopakiem,

który ciężko pracuje i jest na tym skoncentrowany, stara się dawać z siebie

wszystko, aby spróbować osiągnąć pewne rezultaty. Jestem przekonany, że będzie

dalej walczył i szedł swoją drogą, próbując uzyskiwać satysfakcję i osiągać w

przyszłości coraz lepsze wyniki. Teraz trzeba za tym wszystkim podążać, aby

pokazać, że może pozostawać na pewnym poziomie. W piłce nożnej nic nie jest

stałe, wszystko jest w ruchu. To świetna wiadomość, która nadeszła niestety w tak

ciężkim momencie trzęsienia ziemi, które nawiedziło region Emilia. Wszystko musi

odejść na drugi plan w tego typu sytuacjach, mówienie o radościach jest nie na

miejscu, zachowajmy umiarkowany ton.
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